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Essen, 29 december 2009 

 

 

Aan het College van Burgemeester en Schepenen 

Heuvelplein 23 

2910 Essen 

 

Betreft : Straatnaamborden 

 

Geacht college, 

 

In april 2007 nam de gemeenteraad het volgende besluit : 

 
Gelet op het gemeentedecreet van 15 juli 2005; 
Overwegende dat binnen de wettelijk vastgestelde termijn door raadslid PEETERS, een bijkomend 
agendapunt werd ingediend; 
Gelet op de toelichting verstrekt door raadslid PEETERS, met betrekking tot het voorstel om 
bijkomende aanduiding op straatnaamborden aan te brengen die de herkomst van de straatnaam 
toelichten; 
Gehoord de raadslid CALUWE, die stelt dat het een goed voorstel is, maar dat het best 
aangewezen is daar aankondigingen aan te brengen waar het zinvol is, omdat dit onnodig is daar 
waar de naam voor zichzelf spreekt, zoals bijvoorbeeld Kalmthoutsesteenweg; 
Gehoord schepen HENNEKAM, die meent dat de cultuurraad hierbij dient betrokken te worden; 
Na verdere beraadslaging; 
BESLUIT: met éénparigheid van stemmen. 
Art.1 Daar waar het zinvol is, dit wil zeggen waar een toelichting verduidelijkend kan werken 

over de herkomst van de straatnaam, zullen nieuwe straatnaamborden, of borden die 
vervangen worden, voorzien worden van een korte toelichting omtrent de herkomst van 
de straatnaam. 

Art.2 Bij de keuze van de nieuwe straatnamen zal gezorgd worden voor namen die verwijzen 
naar de buitenlandse gemeenten, waarmee Essen een structureel 
samenwerkingsverband heeft aangegaan. 

Art.3 Onderhavig besluit wordt bekendgemaakt overeenkomstig het gemeentedecreet. 

 

Ik moet hierbij overigens opmerken dat het agendapunt zowel door raadslid Peeters als 

door mijzelf werd ingediend. 

 

In het verslag van de collegevergadering van 25 november 2009 staat : 

 
 Straatnaamborden. 
 Kennis wordt genomen van de nota betreffende het aanbrengen van ondertekst om sommige 

straatnaamborden, gelet op de bijgevoegde lijst van straatnaamborden met toelichtende onderteksten, 
wordt besloten voorliggende lijst goed te keuren maar uit te breiden en opdracht te geven om bij de 
aanmaak van nieuwe borden deze te voorzien van de ondertekst. 

 

Kan u in dit verband op de volgende vragen antwoorden ? 

 

1. Waarom heeft het meer dan 30 maanden geduurd eer het college is overgegaan tot 

het uitvoeren van het raadsbesluit van 2007 ? 

2. Vindt het college dit een redelijke termijn ? 

3. Welke stappen zijn er in tussentijd gezet (een samenvatting per maand volstaat) ? 



  

 

4. Op welke manier is de cultuurraad hierbij betrokken, gelet op de tussenkomst van 

schepen Hennekam tijdens de raadszitting van 2007 ?  

5. Indien hierover geen overleg met de cultuurraad plaatsvond zou ik graag weten 

hoeveel vergaderingen van de cultuurraad (bestuur of algemene vergadering) werden 

tussen april 2007 en november 2009 door schepen Hennekam en/of andere 

schepenen bijgewoond waarop dit dossier niet ter sprake werd gebracht ? 

6. Welke straatnaamborden werden tussen april 2007 en november 2009 vervangen 

zonder dat een onderschrift werd aangebracht ? Wat is hiervoor de motivatie ? 

7. Wat waren de overwegingen van het college om het besluit hierover op te nemen in 

de persberichten n.a.v. de collegezitting van 25/11/2009 ? Heeft het louter uitvoeren 

van een besluit van de raad nieuwswaarde ? Of zit de nieuwswaarde in dit geval in 

het "alsnog" uitvoeren van het besluit ?  

8. Waarom werd in dit persbericht niet verwezen naar het raadsbesluit van april 2007 ?  

9. Welke meerwaarde heeft de vermelding van de naam van de verantwoordelijke 

schepen bij dit persbericht ?  

10. Heeft deze naar aanleiding van deze vermelding telefonisch of via e-mail vragen 

hierover ontvangen ? Zo ja : welke, en hoe is daarop geantwoord ? 

 

 

 

 

Met vriendelijke groeten, 

 

 

 

Tom Bevers, raadslid 


